	Game DVR

Game DVR could be the end of gaming tall tales and "you had to be there" stories. With help from Microsoft's SkyDrive service, it lets you easily record and share your personal epic wins.

It's much simpler than third-party recording devices since it's built directly into the system, and can grab your finest moments just after they happen. Simply say “Xbox record that” to Kinect and a 720p recording of your last thirty seconds in-game is saved to the hard drive. You can also get up to five minutes of footage but you have to plan ahead by snapping the Game DVR feature.

Like the recording on the PS4, game DVR cannot record on the Home screen, and developers do have the choice to disable it at certain moments, in case they don't wont spoilers to pop up online.

Unlike the PS4, which keeps a running archive of your last fifteen minutes of gameplay, the Xbox One is not constantly recording. However, games can be programmed to automatically engage the DVR. Battlefield 4, for example, records when you rank up or earn an achievement.

The Xbox One does allow more complete access to your recordings than the PS4. Using upload studio you can send the recording to SkyDrive, Microsoft's answer to Dropbox, and download it your PC as an MP4. You can then edit it using any tools you like, and upload the clip anywhere you choose. That's a lot more freedom than the on PS4, which limits you to Facebook or PSN uploads.

You can also share clips on Xbox Live where they will appear on in your activity feed. Those feeds are rather buried though, so chances are your friends won't see it unless you give them a heads up.

Upload Studio also has a simple suite of editing tools, and allows you to record a voice. You can even use Kinect recording to place yourself in the video, picture-in-picture style.

While the Xbox One currently has no built-in live streaming capabilities to match the PS4's Twitch and Ustream support, we think players will appreciate having direct access to their clips, which greatly extends the possibilities of editing and sharing.


	Видеорекордер

Видеорекордер может положить конец геймерским байкам и историям из серии «это надо было видеть». С помощью сервиса Майкрософт SkyDrive он позволяет легко записать и поделиться с другими своими личными эпическими победами.

Он намного проще сторонних записывающих устройств, поскольку встроен непосредственно в систему и может захватывать лучшие моменты вашей  игры, как только они произошли. Просто скажите, Kinect “Xbox record that” и последние 30 секунд игры сохранятся на жесткий диск в разрешении 720р. Можно также получить запись до 5 минут, но вы должны подготовиться заранее, запустив видеорекордер при помощи Snap. 

Как и в PS4, видеорекордер  не может записывать на главном экране и разработчики могут отключать его в некоторых моментах по своему усмотрению, если  не хотят появления спойлеров онлайн. 

В отличие от PS4 , хранящей текущий архив последних 15 минут игры, Xbox One не проводит постоянную запись. Однако игры могут писаться таким образом, чтобы автоматически задействовать видеорекордер. «Поле боя 4», к примеру, ведет запись, когда вы получаете звание или зарабатываете достижение.

Xbox One дает более полный доступ к вашим записям, чем PS4. Используя Upload Studio можно посылать записи в SkyDrive, ответ Майкрософт Dropbox, и загружать в ПК  в формате MP4. В дальнейшем запись можно редактировать, используя любые  понравившиеся вам инструменты и загружать клип куда угодно. Здесь намного больше свободы по сравнению с PS4, которая позволяет загружать только в Facebook или PSN.

Вы также можете делиться клипами в Xbox Live, где они будут появляться в ленте активности. Надо заметить, что эта лента не бросается в глаза, поэтому друзья могут ее не увидеть, если вы им не подскажете.

Upload Studio также имеет простой набор инструментов редактирования и позволяет записывать голос. Вы даже можете использовать запись посредством Kinect, чтобы поместить себя в видео, в стиле картинка в картинке.

В то время, как Xbox One не имеет пока встроенных потоковых возможностей сопоставимых с поддержкой Twitch и Ustream у PS4, мы считаем, что игроки оценят прямой доступ к своим клипам, значительно расширяющий возможности их редактировать и делиться с друзьями.



